



第十八届中国西部地区放射肿瘤学学术大会

The 18th Western China Conference on Radiation Oncology

第一轮通知

四川·成都

2024年08月23日-08月25日

Sichuan·Chengdu

2024.08.23-08.25

会议主题：“学科融合 医工创新”

Theme: "Integration of Disciplines, Innovation in Medical Engineering"

主办单位 (sponsored by) :

西部放射治疗协会

West China Society of Therapeutic and Radiation Oncology (CSWOG-RTOG)

四川省西部放射治疗协会

West China Society of Therapeutic and Radiation Oncology-RTOG of Sichuan Province



邀请函

尊敬的各位同道：

秉持团结、协作、发展的宗旨，构建学术交流和多中心临床协作的平台，弘扬科学家精神，促进区域内放射肿瘤学事业的发展，由西部放射治疗协会、四川省由西部放射治疗协会主办的“第十八届中国西部地区放射肿瘤学学术大会”将于2024年08月23日-08月25日在四川省成都市世纪城国际会议中心召开。

本次会议主题为“学科融合 医工创新”。

西部放射治疗协会致力于构建学术交流和多中心临床协作的平台，探索区域合作研究的机制，促进区域内放射肿瘤学事业的发展。迄今为止，已经成功举办了十七届学术大会以及其他多种形式的国内外肿瘤学术会议，在国内和国际上产生了良好的学术影响，极大的推动了我国西部地区的放射肿瘤学科力量和诊治水平，已成为活跃在中国放疗学术行业的区域性合作的典范。

西部放射治疗协会主办的往届学术大会论文集已被《中国学术会议论文数据库》收录并颁发收录证书。这是对协会举办学术交流的规范性、严谨性，科技水平、学术地位高度认可，是对中国西部地区业界同仁学术贡献的充分肯定，对会议举办方、论文作者和单位都具有重大意义。

我们衷心地希望您带着自己学术成果和合作研究的设想、建议而来，更希望您满载而归。

西部放射治疗协会和本次大会组委会，诚邀您拨冗出席，相信您的到来一定会为本次会议增添光彩。



Invitation

Dear colleagues,

Adhering to the purpose of unity, collaboration and development, building a platform for academic exchanges and multi-center clinical collaboration, carrying forward the spirit of scientists and promoting the development of radiation oncology in the region, The "18th Western China Radiation Oncology Conference", sponsored by the West China Society of Therapeutic and Radiation Oncology (CSWOG-RTOG), West China Society of Therapeutic and Radiation Oncology-RTOG of Sichuan Province, will be held at Chengdu Century City International Conference Center from August 23rd to August 25th, 2024.

The theme of this conference is "Integration of Disciplines and Medical Engineering Innovation".

The Western Association of Radiotherapy is committed to building a platform for academic exchange and multi-center clinical collaboration, exploring the mechanism of regional cooperative research, and promoting the development of radiation oncology in the region. So far, it has successfully held 17 annual meetings and other form of oncology academic conferences, which has produced a good academic influence, greatly promoted the diagnosis and treatment of radiation oncology in western China, and has become a model of regional cooperation active in China's radiotherapy academic industry.

The proceedings of previous academic conferences sponsored by the CSWOG-RTOG have been included in the "China Academic Conference Proceedings Database" and issued a certificate of inclusion. This is a high recognition of the standardization and rigor, scientific and technological level and academic status of the association's academic exchanges, and is a full affirmation of the academic contributions of colleagues in the industry in western China, and is of great significance to the organizers, authors and units of the conference.

We sincerely hope that you will come with your academic achievements and ideas and suggestions for collaborative research, and we hope that you will return with a full load.

We sincerely invite you to take the time to sit down, and believe that your arrival will definitely add glory to this conference.



会议时间: 2024年08月23日-08月25日
会议地点: 四川省成都市世纪城国际会议中心
会议模式: 线下会议
会议日程: 2024年08月23日报到
2024年08月24日上午、08月25日上午主会场
2024年08月24日下午分会场
2024年08月25日下午撤离

一. 会议学分:

本次会议授予2024年继续医学教育项目学分

二. 会议注册:

2024年08月01日24:00前注册, 注册费: 800 元/人。

2024年08月01日24:00后或现场注册费: 1000 元/人。

研究生注册: 500 元/人 (研究生注册现场必须出示带照片的学生证, 否则视为全费代表, 现场补交注册费)。

会议注册费含会议简餐, 交通及住宿自理, 回单位按规定报销。

线上注册地址:

https://mm.sciconf.cn/cn/user/login/23884?return_url=https://mm.sciconf.cn/cn/reg/index/23884



(线上注册二维码)

三. 大会征文通知

1、会议征文内容为: 临床放射治疗学、放射生物学、放射物理学、与放射治疗相关的综合治疗、放射治疗临床相关的多中心临床研究、靶向治疗和免疫治疗, 文章尚未公开发表。

2、全文或详细摘要均可。全文不超过 5000 字。

3、全文一律要有摘要、关键词, 尽可能附加英文摘要。



- 4、格式：Microsoft Word 格式。文字标准为宋体、小四。
- 5、要求附作者、单位、地址、邮编及联系电话、E-mail 地址。
- 6、大会将评选优秀论文，予以奖励。
- 7、投稿形式：本次大会不接受纸质投稿，请敬请登录大会网站

https://mcpopeye.com/furion/#/meetingCenter?conference_id=287，点击“网上论文投稿”。



(投稿二维码)

- 8、截稿时间：2024年07月25日24:00。

四. 会议联络人

四川 谢继锐：18981769170

吉 兢：13688150763

秦 远：13308078884

广西 胡 凯：13907710887

云南 秦继勇：13808757779

甘肃 张秋宁：13919887479

宁夏 詹文华：13995111190

新疆 王若峥：13899988780

青海 陈 凡：13519736403

重庆 魏 平：17782331123

内蒙 郁志龙：13704785599

陕西 肖 峰：13991291156

贵州 胡银祥：13648510808

